
IZVRŠNI ODBOR 
ZAJEDNICA SPORTSKIH UDRUGA GRADA RIJEKE  
"RIJEČKI SPORTSKI SAVEZ", Rijeka, Verdieva 11/III,  
 
Rijeka, 14.05.2020.g. 
 

ZAPISNIK 
SA 25. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA  

ZAJEDNICE SPORTSKIH UDRUGA GRADA RIJEKE "RIJEČKI SPORTSKI SAVEZ", koja 
se održala elektronskim putem (elektronskom poštom) dana 14.05.2020.g. 

(četvrtak) od 8:00 do 15:00 sati 
 

 
Sukladno članku 45. Statuta RSS, 25. sjednica Izvršnog odbora održana je 
elektronskim putem te je Izvršni odbor  odlučivao  elektroničnom poštom. 
 
Kontaktirani članovi Izvršnog odbora putem e-pošte: 
Gđa Dorotea Pešić Bukovac  
G. Armis Naglić 
Gđa Doris Marković  
G. Ivan Vukić  
G. Lores Agotić  
G. Miljenko Mišljenović  
G. Mirza Džomba  
G. Marin Lovrović  
G. Samir Barać  
G. Velimir Liverić  
G. Žarko Despot  
  
Ostali kontaktirani: 
G. Slaviša Bradić, glavni tajnik RSS 
G. Zdravko Ivanković, pročelnik odjela za sport i tehničku kulturu Grada Rijeke               
G. Veljko Karabaić, predsjednik NO RSS  
  
Početak rada: od 8:00 do 15:00 sati  
Način održavanja: elektronskim putem (elektronskom poštom)  
 

Dnevni red: 
 
1. Verifikacija Zapisnika sa 22., 23. i 24. sjednice Izvršnog odbora Riječkog sportskog 
saveza  
2. Konačno Godišnje izvješće i financijski izvještaj na dan i za godinu završenu 31. 
prosinca 2019. godine zajedno s grafičkim prikazom   
3. Potpisivanje Ugovora za 2020. godinu po svim pozicijama, izvještaji i pravdanje 
sredstava elektronskim putem  
4. Informacija o aktivnostima RSS-a tijekom epidemiološke krize uzrokovane COVID 19 
(sportska lektira, on line seminari…)   
5. Informacija o isplati redovnih sredstava u 2020. godini    
6. Samoprocjena učinkovitog i djelotvornog funkcioniranja sustava upravljanja i 
kontrola   
7. Informacija o EU projektima  
8. Informacija o nalazu Državne revizije i očitovanju Zajednice na nalaz  
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9. Donošenje Pravilnika o radu RSS (pročišćeni tekst) -usklađenje za Zakonom o radu NN 
93/14, 127/17, 98/19-na snazi od 01.01.2020.g. i ostalim zakonskim propisima  
10. Donošenje Pravilnika o zabrani pušenja na radnom mjestu RSS-usklađenje sa 
Zakonom o zaštiti na radu  
11. Razno  
  
 

TOČKA 1. Verifikacija Zapisnika sa 22., 23. i 24. sjednice Izvršnog odbora Riječkog 
sportskog saveza 

 
Pod točkom 1. dnevnog reda članovima IO dostavljeni su Zapisnici sa 22., 23. i 24. 
sjednice Izvršnog odbora Riječkog sportskog saveza na verifikaciju i usvajanje. 

 
Zaključak: 

Verificiran (potpisan) je i usvojen zapisnik sa 22., 23. i 24. sjednice Izvršnog 
odbora Riječkog sportskog saveza. 
 
 

TOČKA 2. Konačno Godišnje izvješće i financijski izvještaj na dan i za godinu završenu 
31. prosinca 2019. godine zajedno s grafičkim prikazom 

  
Pod točkom 2. dnevnog reda članovima Izvršnog odbora dostavljeno je Konačno 
Godišnje izvješće i financijski izvještaj na dan i za godinu završenu 31. prosinca 2019. 
godine zajedno s grafičkim prikazom. Obavljen je pregled temeljne financijske 
dokumentacije, kojom su obuhvaćeni  slijedeći financijski izvorni dokumenti, kao i 
temeljna financijska izvješća: 

 Financijski izvještaj za 2019.g.  
 Izvještaj o prihodima i rashodima za 2019.g.  
 Bilanca na dan 31.12.2019.g. 
 Struktura prihoda 2019.g. 

Prema opće prihvaćenim standardima obavljen je pregled računovodstveno –
knjigovodstvenih evidencija, provjera značajnijih stavki temeljem kojih su sastavljena 
financijska izvješća, kao i provjera dosljednosti primjene usvojenih računovodstvenih 
načela i značajnih prosudbi tih načela u prikazu temeljnih izvješća od strane 
rukovodstva Zajednice. 
Financijsko izvješće zasnovano je na godišnjem obračunu poslovanja sastavljenom  
prema važećim propisima, temeljeno na poslovnim knjigama i vjerodostojnoj 
financijskoj dokumentaciji. Financijska izvješća dostavljena su mjerodavnim tijelima u 
zakonom utvrđenim rokovima. 
Mišljenja smo da financijska izvješća realno i objektivno pokazuju financijsko poslovanje  
Zajednice sportskih udruga Grada Rijeke „Riječki sportski savez“,      
 
Zaključak donesen jednoglasno. 

 
Zaključak: 

Izvršni odbor jednoglasno prihvaća Konačno Godišnje izvješće i financijski izvještaj RSS-
a na dan i za godinu završenu 31. prosinca 2019. godine zajedno s grafičkim prikazom.  
  
 

 
TOČKA 3. Potpisivanje Ugovora za 2020. godinu po svim pozicijama, izvještaji i 

pravdanje sredstava elektronskim putem, dostavlja se Izvješće. 
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Članovi Izvršnog odbora dobili su na znanje da je na sjednici održanoj 20. veljače 2020. 
godine Gradsko vijeće Grada Rijeke donijelo Odluku o davanju naknadne suglasnosti na 
Detaljni plan raspodjele financijskih sredstava unutar Programa javnih potreba u sportu 
Grada Rijeke za 2020. godinu. 
 
Riječki sportski savez je u skladu s preporukom Civilne zaštite RH, i situacijom s 
epidemijom COVID-19 bili primorani 17.3.2020.g. poslati obavijest da se potpisivanje 
Ugovora o sufinanciranju aktivnosti „Treninzi i natjecanja“, „Dodatni stručni rad“, 
Dodatno poticanje nositelja kvalitete“ i „Rashodi sportskih objekata“ odgoditi do kraja 
ožujka. Klubovi su obavezni poslati mailom izvještaje kako je to navedeno u prijašnjim 
mailovima do 16. ožujka 2020. godine, a stručne službe će na temelju izvještaja izraditi 
PROR POT. Nadalje, početkom svibnja nastavili smo s potpisivanjem Ugovora i izradom 
PROR POT obrazaca na temelju njihovih izvještaja, ali sva komunikacija i predaja 
izvještaja kao i potpisivanje Ugovora obavlja se elektronskim putem.  
U dogovoru financije RSS-a izraditi će PROR POT obrazac koji smo obavezni predati 
Gradu zajedno s listom knjigovodstvenih isprava kao dokaz namjenskog utroška 
proračunskih sredstava i izvršenja Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 
2019. godinu. 
 
U 2019.g. bilo je 95 udruga na proračunu na poziciji Treninzi i natjecanja – predano 
72 izvještaja i na temelju njih u izradi su PROR POT obrasci. 
 
Stručni rad – u 2019. godini na sufinanciranju je bilo 24 trenera od kojih je 10 bilo na 
puno radno vrijeme, a njih 14 na pola radnog vremena – predano 18 izvještaja. 
 
Pozicija „Dodatno financiranje nositelja kvalitete“ u 2019. godini obuhvaćala je 9 
udruga i svi su predali godišnji izvještaj. 
 
Na poziciji „Rashodi redovnog poslovanja sportskih objekata“ imali smo 20 udruga, 
a od kojih još 10 udruga nije predalo godišnji izvještaj. 
 
Na poziciji „Provođenje sportskih aktivnosti djece, mladeži i studenata“ imamo 5 
aktivnosti preko udruga i saveza od kojih je za sada 1 udruga predala izvještaje i 
opravdala sredstva. 
 
Za 2019.g. Zajednica sportskih udruga grada Rijeke po završenom postupku donošenja 
Programa javnih potreba u sportu grada Rijeke za 2019. godinu potpisala je Ugovore sa 
krajnjim korisnicima programa, a koji su arhivirani u zajednici. Ugovori su programski 
realizirani. 
 
Sukladno Zakonu o udrugama, Zakonu u sportu, Uredbi Vlade Republike Hrvatske o 
kriterijima i mjerilima za sufinanciranje programa i projekata za opće dobro koje 
provode udruge, Statutu Zajednice sportskih udruga grada Rijeke i Strategiji sporta 
grada Rijeke 2018.-2024., a temeljem Izvješća Povjerenstva za provedbu Javnog poziva 
za sufinanciranje programa na području sporta grada Rijeke za 2020. godinu Skupština 
Riječkog sportskog saveza je na 7. sjednici 21. studenog 2019. godine utvrdila Prijedlog 
detaljnog programa rada Zajednice sportskih udruga grada Rijeke za 2020. godinu 
zajedno s financijskim planom. 
 
RSS je financiran iz sredstava Gradskog proračuna, te će, sukladno Programu javnih 
potreba u sportu, sufinancirati sportske udruge temeljem Zakona o sportu, Zakona o 
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udrugama, Uredbi Vlade Republike Hrvatske o kriterijima i mjerilima za sufinanciranje 
programa i projekata za opće dobro koje provode udruge te Statutu Zajednice i Strategiji 
i kriterijima za sufinanciranje sporta grada Rijeke. Tijek doznake sredstava kontrolirat 
će služba Zajednice, kao knjiženje i vođenje računovodstvenih poslova.  
 
Stručne službe za poslove sporta RSS-a, sukladno Zakonu o sportu, pratit će i nadzirati 
izvršenje Programa javnih potreba u 2020. godini, te korištenje i utrošak sredstava za te 
programe. Važno je napomenuti da će sportske udruge realizirati svoje trenažne i 
natjecateljske aktivnosti u sportskim objektima gdje će se korištenje u potpunosti 
osigurati iz sredstava Gradskog proračuna.  
 
Član Izvršnog odbora G. Žarko Despot predlaže da se stručne službe Zajednice zaduže da 
predlože postupke kako "iznuditi" , "prisiliti" , "penalizirati" udruge i druge subjekte 
korisnike proračunskih sredstava preko RSS-a da u roku dostave izvještaje o trošenju 
istih, što im je zakonska obveza."   ( po pozicijama nije dostavljeno pravdanje : treninzi 
23  , treneri 6,  za objekte 10, djeca i studenti 4 ). 
 
Slijedom iznesenog Izvršni odbor donosi 
 

Zaključak: 
Izvršni odbor jednoglasno prihvaća obavijest i izvješće Zajednice -Potpisivanje Ugovora 
za 2020. godinu po svim pozicijama, izvještaji i pravdanje sredstava elektronskim putem 
 

 
TOČKA 4. Informacija o aktivnostima RSS-a tijekom epidemiološke krize uzrokovane 

COVID 19 (sportska lektira, on line seminari…) 
 

Članovi Izvršnog odbora dobili su na znanje informacije o aktivnostima RSS-a tijekom 
epidemiološke krize uzrokovane COVID 19 (sportska lektira, on line seminari…) 

 
PROGRAM EDUKACIJE TRENERA 2020 – ONLINE SEMINARI 
U sklopu Programa edukacije trenera 2020. Riiečkog sportskog saveza, tijekom 
epidemiološke krize uzrokovane COVID 19 organizirana su dva online trenerska 
seminara na kojima je sudjelovalo preko 200 trenera, sportskih i medicinskih djelatnika 
iz Rijeke i drugih većih gradova RH. 
Na prvom online seminaru na temu Psihološko pedagoško komunikacijski aspekti 
trenerskog posla, predavača Anđelko Botican dipl. psiholog prof., održanom 27. ožujka 
2020.g. sudjelovalo je 97 trenera i sportskih djelatnika iz Rijeke i okolice.  
Na drugom online seminaru na temu Prevencija ozljeda i utjecaj tjelesne aktivnosti na 
zdravlje djece i adolescenata, predavača doc.dr.sc. Stanislav Peharec, održanom 9.travnja 
2020.g sludjelovalo je 149 trenera, sportskih i medicinskih djelatnika iz Rijeke i drugih 
većih gradova Hrvatske. 
Svi su treneri dobili prigodne diplome za sudjelovanje.  
ONLINE ČITANJE SPORTSKE LEKTIRE 
Sportska lektira dio je projekta RiMove Riječkog sportskog saveza koji se provodi u 
desetak osnovnih škola Grada Rijeke. Namijenjena je učenicima nižih razreda osnovne 
škole, a cilj je usmjeriti djecu prema vrijednostima sporta i to kroz čitanje sportske 
publicistike namijenjene njihovom uzrastu i verificirane od strane Ministarstva 
obrazovanja.  
Kako je zbog pandemije koronavirusa i obustave nastave onemogućeno čitanje sportske 
lektire u školama, Riječki sportski savez prilagodio je program na način da djeca on line 
mogu pratiti ilustracije i slušati sportske priče koje čita Danica Juričić Spasović.  
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Za video prezentaciju pripremljeno 8 knjiga: Makata Taka Hela Nježan put, Snježna 
kraljica, Igranje s vjetrom, Gospođica Hoppla, Igre bogova, Spretni Leon i  Veliki Sergej, 
autora tekstova Milke Babić i Vitomira Spasovića, a knjige se, po jedna svakog 
ponedjeljka, počevši od 6. travnja, podižu YouTube kanal Riječkog sportskog saveza. 
Program online čitanja Sportska lektire je riječkim osnovnoškolcima prezentiran u  
suradnji s Odjelom za odgoj i školstvo Grada Rijeke, dok je u suradnji sa Sportskom TV 
program postao dostupan svima. 
Ujedno, pokrenuta je nagradna igra u kojoj djeca dostavljaju likovne radove inspirirane 
sportskom lektirom. Do sada je pristiglo 170 radova za prve četiri knjige iz serije 
Olimpijske priče.  
 

Zaključak: 
Izvršni odbor jednoglasno prihvaća obavijest i izvješće o aktivnostima RSS-a tijekom 

epidemiološke krize uzrokovane COVID 19 (sportska lektira, on line seminari…) 
 
 

TOČKA 5. Informacija o isplati redovnih sredstava u 2020. godini   
 
Pod točkom 5. dnevnog reda članovima Izvršnog odbora dostavljeno je izvješće o isplati 
redovnih sredstava u 2020.g.  

Zaključak: 
Izvršni odbor prihvaća obavijest i izvješće o isplati redovnih sredstava u 2020. godini.   
 
 
TOČKA 6. Samoprocjena učinkovitog i djelotvornog funkcioniranja sustava upravljanja i 
kontrola za 2019.g. 
 
Izvršni odbor je dobio informaciju i dokumentaciju da sve neprofitne organizacije koje 
vode dvojno računovodstvo nužne su provesti samoprocjenu učinkovitosti i 
djelotvornosti funkcioniranja upravljanja i kontrola. Zakonski zastupnik obvezan je za 
svaku poslovnu godinu provesti samoprocjenu popunjavanjem Upitnika u kojem su 
propisane određene procedure oko planiranja, izvršavanja i računovodstva, procedura i 
izvještavanja.  Cilj je potvrda da se sredstva koriste zakonito, namjenski i svrsishovito te 
da sustav funkcionira učinkoviti i djelotvorno.  
 
Nakon pregleda ispunjenog Upitnika o funkcioniranju sustava financijskog upravljanja i 
kontrola za 2019. godinu Izvršni odbor donosi 
 

Zaključak 
Prihvaća se informacija i popunjen Upitnik o funkcioniranju sustava financijskog 
upravljanja i kontrola za 2019.g. u roku popunjen, a koji je sastavni dio Pravilnika o  
sustavu financijskog upravljanja i kontrola te izradi i izvršavanju financijskih planova 
neprofitnih organizacija (Nar. nov., br. 119/15.).  
 
TOČKA 7. Informacija o EU projektima 
Članovi Izvršnog odbora dobili su informacije o EU projektima.  
POSTOJEĆI PROJEKTI 
 
Tri projekta su u završnoj fazi, na dva je RSS coordinator a na jednom je partner.  
Za projekt S-Portend koji je dodijelila Agencija za mobilnost i programe EU i koji je u 
provedbi od 01.06.2018., izvršena je jedna od tri aktivnosti. U travnju je trebala biti 
održana druga aktivnost a u svibnju treća, no uslijed situacije sa koronom i činjenice da 
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su sudionici trebali putovati u Bugarsku i Italiju, projekt je produljen za dodatnih 6 
mjeseci tj. do 30.11.2020. Nikakav trošak nije nastao po pitanju otkazanih aktivnosti.  
U sklopu projekta PASSPORT koji promiče dvojnu karijeru sportaša je u ožujku trebala 
biti održana finalna konferencija u Opatiji u sklopu PILC konferencije Visoke poslovne 
škole PAR a na kojoj treba prisustvovati 150 sudionika (uključeni i partneri projekta). 
Ista je otkazana a novi datum se još ne zna. Zatraženo je produljenje projekta na još 12 
mjeseci i čeka se odgovor EU. 
I za projekt Back2Track gdje je RSS partner je u Rijeci potrebno organizirati finalnu 
konferenciju koja se trebala održati u svibnju. Čeka se uspostava povoljne epidemiološke 
situacije i uspostava zrakoplovnog prometa kako bi se konferencija održala u 
prostorijama RSS-a. I taj projekt je produljen do 31.12.2020. 
Za sve projekte koji su krenuli od 01.01. te za projekt PASSPORT napravljena je i vodi se 
interna tablica praćenja troškova.  
Projekt EU ON THE MOVE, u kojemu je RSS koordinator (vodeći partner),  zbivanja u 
posljednjih 2 mjeseca su uključivala finaliziranje 2 ankete, jednu usmjernu trenerima i 
klubovima, a drugu usmjerenu školama. Prijedloge ankea od 7 partnerskih država smo 
obradili i spojili u jednu verziju ankete za sve države. Ankete još uvijek nisu provedene 
zbog činjenice da ni škole ni klubovi ne rade trenutno.  
Projekt SPORT DIPLOMACY ACADEMY koji uključuje 20 hrvatskih sudionika, trebao je 
imati radionicu sa 20 sudionika iz 4 države, ovdje kod nas u Crikvenici, ali zbog zabrane 
putovanja, radionica je obustavljena a novi datumi još uvijek nisu dogovoreni. Vodeći 
partner Bugarska, su zatražili pauziranje projekta  od strane EU, te se čeka odgovor od 
strane EU Komisije.  
Sa naše strane na svu sreću nisu stvoreni nikakvi troškovi po pitanju organizacije 
smještaja i putovanja u Crikvenici.  
Projekt PROPELLERS, u kojemu je RSS partner je započeo 1.1.2020. i nakon održanog 
prvog sastanka u Poljskoj na kojemu smo sudjelovali, dalje smo nastavili sa stvaranjem 
anketa i prevođenjem istih na jezike svih partnerskih džava. Sljedeći sastanak bi se 
trebao održati u Bugarskoj u 9.-om mjesecu ove godine. Zasada nema nikakvih odgoda.  
Projekt HIKE TOGETHER, u kojemu je RSS partner, također je započeo 1.1.2020. i dosad 
smo održali prvi sastanak putem interneta i laptopa, iako je sastanak trebao biti u 
Austriji 3 dana u mjesecu travnju. Sastanak online je uspješno održan, i sada nastavljamo 
sa provedbom projekta putem diseminacije.  
Projekt COUNTERING EXCLUSION IN AND THROUGH SPORTS, u kojemu smo također 
partneri, je imao prvi sastanak održan u Bruxellesu u siječnju, na kojemu smo fizički 
prisustvovale Maja i ja (Tara). Na sastanku je dogovoreno sastavljanje ankete i ciljnih 
skupina, te provođenje istih.  
Iva je započela sa provođenjem ankete i sakupljanjem rezultata.  
Projekt THREE POINTS SHOT TO HEALTH, u kojemu je RSS partner, je također započeo 
1.1. ove godine, i prvi sastanak je održan u Sofiji, Bugarskoj u ožujku, fizički sastanak na 
kojemu smo prisustvovali. Sada trenutno provodimo anketu usmjerenu na trenere 
košarke Primorsko Goranske Županije, uz pomoć i podršku Udruge košarkaških trenera 
PGŽ. Naši treneri su se vrlo brzo odazvali te nam pomažu u provođenju ankete i 
stvaranju izvješća i analize.  
Projekt RINMSASFT, RSS je ovdje partner, a projekt je započeo 1.1.2020.  
Iva je provela Desk istraživanje i analiza literature i publikacija na temu sportske 
organizacije u Hrvatskoj i izvještaj o kompetencijama i komunikaciji sportskih 
menadžera u Hrvatskoj – rezultat izrađen izvještaj u obliku publikacije koja će 
Katoličkom sveučilištu San Antonio u Murciji (Universidad Catolica San Antonio de 
Murcia) jednom od partnera u projektu „RINMSASFT“ poslužiti kao baza za izradu 
ankete koju ćemo provoditi na nacionalnoj razini koja je potrebna za daljnu provedbu 
projektnih aktivnosti. 
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Projekt JITA KYOEI, vođen od strane Slovenije, RSS je partner. Projekt je započeo 
1.1.2020. te smo uskoro nakon početka imali sastanak i praktičnu radionicu u Ljubljani u 
veljači. Tara je išla kao predstavnik RSS-a. Sljedeći sastanak je trebao biti u gradu Krk-u 
u srpnju 2020, u sklopu Judo kampa koji se tamo održava svake godine, no nažalost, s 
obzirom na situaciju u svijeu, i to je obustavljeno, i daljnji datum još nije dogovoren.  
 
NAJNOVIJE I NAJVAŽNIJE 
 

 ASAP 
 

U proteklih 4 mjeseca, sa naglaskom na intenzivnost posljednjih 50 dana, Tara i Iva, u 
suradnji sa šefom Bradićem i informatičarem Paul-om, pisale su novi projekt, sažetak 
projekta, dugi opis projekta i slaganje budgeta. Uspješno smo prijavili projekt ASAP 
(AllSportApp) i poslali ga Europskoj Komisiji 18.4.2020.  Projekt se radi o digitalizaciji 
cijelog sporta i svega što sport uključuje.  
Cilj projekta digitalizacije ASAP AllSportApp je maksimizirati korištenje svih postojećih 
kapaciteta sportskih klubova i institucija kako bi se postigao protok informacija i 
pristupačnost. 
 
Sportski klubovi, sportske udruge, savezi, institucije, manifestacije i događaji bit će u 
potpunosti umreženi s velikim protokom informacija i usmjereni su na: 
- podizanje svijesti o sportskim programima; 
- dostupnost sportskih sadržaja; 
- informacije o sportskim objektima, sportskim sadržajima i događajima. 
 
Projekt se sastoji od tri glavna segmenta provedbe: 
  
• Baza podataka 
• Web portal 
• Aplikacija 
  
Ove tri jedinice omogućuju potpunu digitalizaciju sportskih klubova i sportskih 
organizacija, kao i institucija vezanih za sport i sportske aktivnosti. 
 
Automatsko strukturiranje podataka omogućava nam realan povijesni pregled, 
rukovanje arhivom i manipulaciju, vađenje podataka, pripreme materijala itd. Također 
olakšava stvaranje sadržaja za monografije, knjige i biografije pojedinaca (sportaša). 
  
Ono što sada radimo, stvaranjem arhive, zapravo stvara ostavštinu za buduće generacije 
kojima će današnji trenuci u sportu činiti dio povijesti. 
 
 Baza će biti podijeljena prema sportu, klubu, razdoblju i datumu. 
 Pristup i pretraživanje baze podataka bit će vrlo jednostavan, a postojat će i google 
pretraživač koji će po konceptu uvlačiti arhive. Podaci će također biti filtrirani po 
nekoliko unaprijed definiranih kategorija ili parametara. 
 
Web portal krovne organizacije središnje je mjesto okupljanja informacija, vijesti, 
događanja i članaka iz svih sportskih klubova povezanih s bazom podataka. 
Jednostavno rečeno, web portal je mjesto na kojem su povezani manji portali (web 
stranice) sportskih klubova. U konačnici, to znači da svaki klub ima svoj mini-portal i, na 
glavnom portalu, svoj dio sporta kojem pripada. 



 

7 

 
Da bi administrator kluba s minimalnim informatičkim znanjem mogao objavljivati 
vijesti i stvarati nove sadržaje, vrlo je važno da je sučelje jednostavno i logično. To bi 
značilo da korisnik ima tekstualni okvir i multimedijski okvir, po uzoru na slične alate za 
objavljivanje na društvenim mrežama. 
 
Ovom metodom objavljivanja pružili smo svakom administratoru, tj. svakom sportskom 
klubu, niz automatiziranih alata koji klubu omogućuju zastupanje i promociju, za 
promociju sporta kojem klub pripada. Moguće je stvoriti arhivsku i povijesnu 
vremensku traku za svaki klub pojedinačno, ali i krovnu organizaciju kao cjelinu. 
 
Aplikacija je osmišljena tako da omogući aktivnu i interaktivnu prezentaciju sportova, 
klubova i krovne organizacije. Aplikaciju dijelimo na dva osnovna modula - 
prezentacijski i financijski / administrativni modul. 
Prezentacijski modul odnosi se na interakciju s vanjskim svijetom, komunikaciju, 
marketing, predstavljanje aktivnosti, sponzorstvo, itd. Klubovi će moći koristiti svoje 
alate za predstavljanje svog rada, rasporeda, važnih postignuća itd. Klubovi će postati 
interaktivni, internetski i pravilno predstavljeni, poštujući sve principe transparentnosti. 
Šira javnost će dobiti uvid u sustavni rad, postignute rezultate, događanja, natjecanja i 
rasporede, dok će krovna organizacija imati najvišu razinu transparentnosti u 
komunikaciji s klubom i u izvještavanju o radu. Korištenjem internetskih alata svaki klub 
postaje dostupni javnosti i koristi gore navedeno za promociju vlastitih aktivnosti. 
Aplikacija je alat koji olakšava pokretanje klupske stranice, jednim klikom postova na 
društvenim medijima i povezivanje sa svojim korisnicima, roditeljima, djecom i 
zainteresiranim građanima. 
Drugi modul, modul za financije i administraciju osmišljen je tako da klubovima 
omogućuje korištenje pametnih obrazaca i aplikacija za računovodstvo, financijsku 
kontrolu, praćenje članstva, godišnja izvješća, podnošenje dokumenata i izvještaja itd. 
Alate za cjelovito upravljanje svim poslovnim procesima, marketing i administrativni 
zadaci. Sve gore će omogućiti klubovima, trenerima i stručnom osoblju da usredotoče 
svoje kapacitete na razvoj i prezentaciju sporta. Osim toga, aplikacija će također pružiti 
korisne informativne sadržaje koji su relevantni za širu zajednicu profesionalnih 
sportaša i amatera. Komunicirat će život u pokretu, prehrambene i prehrambene 
vrijednosti i kultura. U razvoj projekta uključit će niz volontera i predstaviti široj 
zajednici na moderan, inovativan i moderan način kretanje zdravog načina života, 
prehranu, važnost sporta, rekreacije i kretanja uopće. Cilj nam je stvoriti platformu na 
kojoj će svi klubovi i njihove krovne organizacije imati priliku jednakopravno 
promovirati svoje sportske i sportske događaje. Mjesto na kojem će šira javnost moći 
dobiti informacije s jednog mjesta i učiniti ga dostupnim svima. 
 
Partneri u našem projektu su :  

 Sport Algés e Dafundo – Portugal 
 Ginásio Clube Português – Portugal 
 Asociatia Scout Society – Rumunjska 
 Au Carrefour de L`Europe – Francuska 
 Univerzitet u Nišu; Fakultet sporta i fizičkog vaspitanja – Srbija 
 Post SV Nürnberg - Njemačka 

 
 GYM TO SWIM  

Projekt vodi KSP Primorje Aqua Maris, uz Tarinu pomoć, trenerice sinkra su napisale 
novi projekt i uspješno aplicirale na stranicama EU Komisije 18.4.2020.  
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Tema projekta: 
Osnivačka načela stajališta EU na sport kao što su tolerancija i fer igra, radne navike i 
solidarnost doprinose osobnom razvoju i ispunjenju. 
Ulaganje u znanje, vještine i kompetencije dobit će koristi pojedincima, institucijama, 
društvu i organizacijama u cjelini doprinoseći rastu i osiguravajući socijalnu uključenost 
u Europi i šire. 
Ovaj se projekt fokusira na edukaciji trenera i metodologijama učenja u 3 različita, ali 
povezana sporta. To je gimnastika, ronjenje i sinkronizirano plivanje. Razmjena znanja i 
iskustava s treninga o fleksibilnosti, snazi, akrobaciji i periodizaciji treninga. Većina 
trenera u ovim sportovima su bivši sinkroni plivači, bivši gimnastičari itd., Čiji je glavni 
put ka poboljšanju mogućnost povezivanja među sobom i razmjene iskustava s drugim 
trenerima i sportovima. 
Projekt je zamišljen kao 18-mjesečni projekt, u koji su uključene četiri različite europske 
zemlje iz Hrvatske, Srbije, Slovenije i Portugala. Kroz ovaj projekt, s 3 međunarodne 
radionice, pokušat ćemo povezati sport i razmjenu informacija kao neformalno 
obrazovanje. 
Glavni cilj projekta je povezivanje s različitim trenerima iz drugih sportova kako bi se 
poboljšalo sveukupno znanje metodologije u svakom pojedinom sportu. Ovakvi i slični 
projekti pružaju partnerima mogućnost razmjene iskustava i primjera dobre prakse. 
Vrijedan ishod bit će razvoj novih partnerstava između zemalja i klubova. 
Po završetku projekta, polaznici će moći kreirati vlastitu periodizaciju treninga u 
osnovnom razdoblju i naučiti svoje sportaše da bolje rade u akrobacijama, fleksibilnosti, 
snazi itd. Bit će pripremljena i dobra količina radnog materijala, brošura i kratki film s 
opisom aktivnosti koje mogu koristiti i drugi klubovi izvan zemalja partnera. Ovaj će 
projekt ostaviti pozitivan trajni trag. 
 

 ARID 

Projekt Adriatic Diving vodi Klub skokova u vodu Primorje 2010, te su uz Tarinu pomoć i 
vodstvo napisali novi projekt i uspješno aplicirali 18.4.2020. na stranicama EU Komisije.  
Glavna tema i interes našeg projekta je edukacija i mobilnost trenera, ronilaca i osoblja 
usko povezanog s našim klubom. Glavni cilj je prikupiti znanje, vještine i iskustvo koje 
nam mogu donijeti naši partneri. Treneri ronjenja u našem dijelu svijeta nemaju 
mogućnosti za obrazovanje. Ne postoji škola ili tečaj koji trener ronjenja može polagati, 
tako da je ovo dobra prilika za neformalnu komunikaciju između partnera i razmjenu 
iskustava i informacija. 
Mladi smo klub koji nema puno iskustva u ronjenju (postojimo samo 10 godina), također 
je sjajna prilika za naše ronioce i za ronioce iz drugih zemalja koji su dio ovog projekta 
da prikupe nešto znanja i iskustava od drugih trenera i napraviti nove prijatelje ronjenja. 
Naši partneri na projektu su iz Srbije, SRPSKOG RONIČNOG UDRUŽENJA i iz Italije, ASD 
MR SPORT DEI FRATELLI MARCONI. 
  U Srbiji imaju iste ili slične probleme kao i mi, ali imaju malo bolje obrazovanje. Njihov 
je problem što imaju malo klubova i svi gravitiraju Beogradu, tako da nemaju s kime 
razmijeniti svoja iskustva i steći nova znanja pa se okrenu Rusiji koja ima vrlo dobre 
ronioce i školu ronjenja. Dakle, Srbija može pomoći u realizaciji ciljeva ovog projekta. 
Naši partneri iz Italije imaju jedan od najboljih ronilačkih timova u Europi i iskustvo u 
ronjenju. Na platformi imaju vrlo dobru školu ronjenja koju hrvatski i srpski partneri 
nemaju. Dakle, znanje talijanskih partnera bit će vrlo važno za poboljšanje ronjenja u 
disciplini - platformi. Oni bi puno pridonijeli ovom savjetovanju i educiranju naših 
trenera i ronilaca u smjeru koji će dovesti više ronioca da se pridruže i podignu svijest o 
ronjenju sporta. 
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Prednosti koje ćemo dobiti su iskustvo i znanje o osnovnim ronilačkim elementima i 
osnovnim zaronima u određenoj kategoriji. Također, naučit ćemo kako metodički 
ispraviti postojeće pogreške. 
Za Srbiju su pogodnosti slične našim. Također, to je prilika i za njihove mlade trenere da 
uče kako bi mogli samostalno raditi i otvarati nove klubove. 
Prednosti za Italiju su u mogućnosti prikupljanja novih iskustava u razmjeni znanja i 
širenje mreže sportskih poznanstava. 
Projekt će se odvijati u četiri faze. Prva faza je početni sastanak u Trstu gdje ćemo 
stvoriti projektni plan. Nakon toga imat ćemo tri aktivnosti izgradnje kapaciteta za 
trenere i ronioce, jedna u Srbiji (Beograd), druga u Italiji (Rim) i treća u Hrvatskoj 
(Rijeka). 
Zemlje partneri uložit će velike napore u vidljivost projekta, njegovu promociju i širenje 
rezultata na nacionalnoj i međunarodnoj razini. Rezultati projekta dijelit će se i biti 
vidljivi svim sudionicima projekta, savezima zemalja sudionica, ciljnim skupinama, 
lokalnim i nacionalnim sportskim savezima. 
 
NOVO PRIJAVLJENI PROJEKTI 
(RSS se uključio i prijavio kao partner)  

 DARE = Njemačka koordinator, Veliko partnerstvo 

 PROGRESS = Bugarska koordinator, veliko partnerstvo 

 PROTECTION OF CHILDREN'S RIGHTS IN SPORT = Rumunjska koordinator, 

Veliko partnerstvo 

 EDJCHS = Italija koordinator, Veliko partnerstvo 

 FRESCO = Grčka koordinator, Veliko partnerstvo 

 SONKEI = Slovenija koordinator, Veliko partnerstvo 

 DORGIS = Rumunjska koordinator, Veliko partnerstvo  

 LIFE AFTER SPORT = Rumunjska koordinator, Veliko partnerstvo  

 THE SOCIAL CHALLENGE OF JUDO = Italija koordinator, Veliko partnerstvo  

 

 + 2 mala partnerstva u kojima je RSS partner.  

 
 Slijedom iznesenog Izvršni odbor donosi 
 

Zaključak: 
Izvršni odbor jednoglasno prihvaća obavijest i izvješće Zajednice o EU projektima 

 
 
TOČKA 8. Informacija o nalazu Državne revizije i očitovanju Zajednice na nalaz 
 
Predsjednik i Glavni tajnik su dali informaciju i dostavili dokumentaciju o obavljenoj 
financijskoj reviziji te zaprimljenom Izvješću Državne revizije, te upoznali članove 
Izvršnog odbora s točkama nalaza kao i na očitovanje Zajednice po svim točkama Nalaza 
a koji je dostavljen Državnoj reviziji u zakonskom roku. Nalozi revizije su prihvaćeni i 
provode se ili će se provoditi u poslovanju Zajednice u zadanim rokovima.   
 
Izvješće Državne revizije i očitovanje Zajednice na Izvješće, kao i popunjen Obrazac plan 
provedbe naloga i preporuka i izvještavanje o provedbi od strane RSS koji su prihvaćeni 
od strane Državne revizije dostavljeni su u materijalima za sjednicu  
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Iz navedenog Obrasca je vidljivo da je većina naloga i preporuka provedeno, te su vidljivi 
rokovi izvršenja naloga kao i aktivnosti Zajednice usmjereni na usklađivanje sa 
predmetnim nalozima po pojedinim točkama Nalaza Državne revizije. 
 
Izvršni odbor donosi (9 glasa za, 1 suzdržan i 1 protiv) 
 

Zaključak: 
 

Prihvaća se informacija o nalazu Državne revizije kao i očitovanje Zajednice na Nacrt 
izvješća o obavljenoj financijskoj reviziji Zajednice za 2018.g. te popunjen Obrazac plan 
provedbe naloga i preporuka i izvještavanje o provedbi od strane RSS koji su prihvaćeni 

od strane Državne revizije 
 
 
TOČKA 9. Donošenje Pravilnika o radu RSS (pročišćeni tekst) -usklađenje za Zakonom o 
radu NN 93/14, 127/17, 98/19-na snazi od 01.01.2020.g. i ostalim zakonskim propisima 
     
Izvršni odbor je obavješten kako je potrebno provesti usklađenje akata Zajednice-
Pravilnika o radu u skladu sa odredbama Zakona o radu NN 93/14, 127/17, 98/19-na 
snazi od 01.01.2020.g. i ostalim zakonskim propisima. Kako bi udovoljili zakonskim 
obvezama i propisima, valjalo je donijeti izmjene i dopune postojećeg Pravilnika o radu 
RSS koji je donesen 2015.g. 
 
Na temelju odredbe Članka 48. Statuta Zajednice, Izvršni odbor donosi sa 10 glasa za i 
jedan protiv: 

 
O D L U K U 

Prihvaćaju se izmjene i dopune Pravilnika o radu RSS iz 2015.g. te se usvaja pročišćeni 
tekst Pravilnika o radu RSS-2020.g.    
 
Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 
  
Glavni tajnik zadužuje se da izvrši sve radnje potrebne za provođenje ove odluke. 

 
 
TOČKA 10. Donošenje Pravilnika o zabrani pušenja na radnom mjestu RSS-usklađenje 
sa Zakonom o zaštiti na radu 
 

Izvršni odbor je obavješten kako je potrebno provesti usklađenje akata Zajednice- u 
skladu sa odredbama Zakonom o zaštiti na radu NN 71/14, 118/14, 154/14, 94/18, 
96/18, te donijeti Pravilnik o zabrani pušenja na radnom mjestu RSS, a sve kako bi 
udovoljili zakonskim obvezama i propisima. 

 
Na temelju odredbe Članka 48. Statuta Zajednice, Izvršni odbor donosi: 

 
O D L U K U 

Prihvaća se i usvaja Pravilnik o zabrani pušenja na radnom mjestu u RSS.  
 
Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 
  
Glavni tajnik zadužuje se da izvrši sve radnje potrebne za provođenje ove odluke. 
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TOČKA 11. Razno 
 
Izvršni odbor je obavješten da su u tijeku postupci ažuriranja i usklađivanja svih akata 
Zajednice u skladu sa zakonskim propisima na način da su novi i ažurirani kriteriji i 
pravilnici u izradi i pripremaju se za objavljivanje na mrežnim stranicama. U izradi je  
Pravilnik o unutarnjem ustroju i sistematizaciji radnim mjesta, Pravilnik o provođenju 
jednostavne nabave… a sve s ciljem da Zajednica može udovoljiti i odgovoriti svim 
zahtjevima i ciljevima, poštujući pozitivne propisa RH te drugu zakonsku regulativu u 
dogovorenim rokovima i kvaliteti. 

Zaključak: 
Izvršni odbor prihvaća obavijest o ažuriranju i usklađivanju svih akata Zajednice u 

skladu sa zakonskim propisima.  
 

 
Kontaktirani članovi Izvršnog odbora svoju suglasnost dali su korespondentnim 
putem bez održavanja sjednice,  na način da su svoj glas dali e-poštom, te je ispis 
elektroničke pošte sastavni dio ovog zapisnika.  Suglasnost  će se verificirati na 
idućoj redovnoj sjednici Izvršnog odbora. 

 
 

 
Sjednica završena u 15 sati      
           
                                     Predsjednik Izvršnog odbora 
                                                                                               Dorotea Pešić Bukovac   
                                                                                                                                                                                                                                                        

                                                                                                     
 
 

 
Zapisnik sastavila: 
Snježana Božić Pajić, mag.iur 
 
 


